
 

Referat styremøte 5 2022 
 

Dato: 18. mai 2022 

Sted: TESS-bygget 

Deltakelse: Vidar Larsen, Marius Skaar, Roar Ingve Døving, og Tor Gjerrestad (Vara) 

Frafall: Kjetil Wiik forhåndsmeldt frafall. Anders Crook 

Erik ble valgt som referent. 

 

Sak 5.1 
2022 

Klubbhåndbok 
Utkast til klubbhåndbok ble distribuert i forkant av møtet og gjennomgått. 
Hittil har kun enkelte medlemmer hatt anledning til å gi innspill. Vidar 
gjorde oppmerksom på at tidligere vedtak om å beholde kun kasserer som 
kontroll på kontoene var i strid med vedtektene og at dette må endres. 
Vedtak:  

- Erik sammenstiller kommentarer fra møtet og distribuerer ny 
versjon til styret 

- Kjetil må sørge for at en i styret også trengs for å godkjenne 
utbetalinger 

Ansvarlig 
Erik  
Kjetil 
 

Sak 5.2 
2022 

Finansiell situasjon 
Inntekter fra Norsk Tipping siden sist møte og to årskort på veien i Valldal 
er kjøpt.  
Vedtak fra forrige møte, som ikke ble gjennomgått i detalj:  

- Alle styremedlemmene gjør litt arbeid for å finne noen alternative 
legater eller lignende å søke på til neste styremøte. 

- Vidar lager et forslag til markedsføring av Grasrotandelen til 
klubben med trekning av tandemtur. 

Alle 
Vidar 

Sak 5.3 
2022 

Klubbtur til Valldal 
Det ble diskutert videre en organisert flyhelg i Valldal 12-14. august. Dato 
passet mtp øvrige eventer, men ikke med overnattingsmuligheter. Etter 
dato er landet vil noen måtte ta ansvar for invitasjoner. Øvrige praktiske 
aspekter som må organiseres er transport til start, hentetjeneste, båt på 
landing, evt. båt på vannet hvis en skal krysse fjorden, og PP2-landing. 
Vedtak:  

- Roar sjekker alternative datoer og PP2-landing. 

Roar 

Sak 5.4 
2022 

Årsfest 
- Marius orienterte om muligheter der en kan kombinere med en 

flytur i forkant av festen.  
Vedtak: Venter med å sette dato til etter Valldal-eventen er satt. 

 

Sak 5.5 
2022 

Eventuelt 
- Neste styremøte: vedtatt dato ble diskutert. 

Vedtak: Neste styremøtet ble flyttet til 29. juni 
- Platting på Vest-starten på Turheisa ble diskutert. Konstruksjonen 

har gjort det vanskeligere å starte trygt her. 
Vedtak: Vidar tar kontakt med Glenn ang. muligheter 

- Vindpølse på «Pølsa»-starten på Turheisen ble diskutert 
Vedtak: Vidar sjekker etter lagret reserve-pølse.  

Vidar 
Vidar 



 

- Navnet til klubben ble diskutert. I diskusjonen om verdiene til 
klubben som «Inkluderene» ble det diskutert navneendring. SPG er 
ikke naturlig inkludert i Ålesund Paragliderklubb. Ålesund som pre-
fix ble også diskutert. 
Vedtak: Fremme forslag for navneendring på neste årsmøte. 

 


